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Helyben

„Több mint két és fél évvel a megfogalmazásuk után hogyan is áll a belügyminiszter a
rendőrséget érintő 2002-es szocialista ígéretek teljesítésével?" címmel a Házszabály 90. §-a
alapján kérdést kívánok benyújtani Lamperth Mónika miniszter asszonyhoz . Kérdésemre a
válaszát írásban kérem .

Tisztelt Miniszter Asszony!

„80 új, legalább húsz rendőrrel működő rendőrőrsöt és 12 új kapitányságot hozunk
létre. A segélyt kérő hívásokra a rendőri intézkedéseknek 15 percen belül, a helyszínen meg
kell kezdődniük. " - idézet a Magyar Szocialista Párt „Jóléti rendszerváltást" című 2002-es
választási programjából .

Hasonló tartalmú kérdést intéztem Önhöz 2004 . január 20 .-án. Az akkori válaszában
adott számok meg sem közelítették az időarányos teljesítés követelményét . Remélve, hogy
aktuális kérdésemre minden részletre kiterjedő, a mai napig az elmúlt több mint két és fél
évben megépült kapitányságok, rendőrőrsökről kimerítő tájékoztatást ad . Kérem válaszában
részletezze, hogy az új rendőrőrsök mekkora személyi állománnyal működnek!

Tisztelt Miniszter Asszony!

•

	

Hány új rendőrőrsöt adtak át az elmúlt több két és fél évben?

•

	

Ezen rendőrőrsök egyenként hány hivatásos állományú rendőrrel dolgoznak?

•

	

Hány új rendőrkapitányságot hoztak létre 2002 tavasza óta?

• Miniszter asszony szerint teljesült-e a szocialisták azon ígérete, amely szerint a segélyt
kérő hívásoktól számított 15 percen belül a rendőri egységek a helyszínre érkeznek, és
megkezdhetik az intézkedéseket?

Tisztelettel várom minden részletre kiterjedő válaszát!
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